
 
Lautakuntien pöytäkirjoja 
 
KH 27.01.2025 § 22    
      
 
 
Valmistelija hallintopäällikkö Seija Hytönen, seija.hytonen@savonlinna.fi, p. 044 417 

4044 
 
Selostus Seuraavat toimielinten pöytäkirjat ovat kaupunginhallituksen mahdollista 

ottamista varten luettavissa www.savonlinna.fi: 
Elinkeinojaosto, 20.1.2025 
Sivistyslautakunta, 23.1.2025 
Tekninen lautakunta, 22.1.2025 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Laine Janne 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus merkitsee edellä olevat pöytäkirjat tiedoksi ja päättää, 
ettei niissä tehtyjä päätöksiä oteta kaupunginhallituksen käsiteltäväksi. 
 

Käsittely Rauni Asikainen poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn alussa klo 
16.36. 

 
 Sanna Metsälä teki Esa Valkosen ja Pasi Pekkosen kannattaman 

esittelijän ehdotuksesta poikkeavan muutosehdotuksen: 
 Esitän, että kaupunginhallitus käyttää otto-oikeutta teknisen lautakunnan 

pöytäkirjaan. Kaupunginhallitus ottaa käsiteltäväkseen Seppo O. Kososen 
esille ottaman asian. Lautakunnan jäsenten esille ottamat asiat   TL 
22.01.2025 § 16                

 TL 22.1.2025    Seppo O. Kosonen esitti, että:  "Teknisen lautakunnan 
tietoon on tullut epäilys Suur-Savon osuuspankin  Savolassa sijaitseviin 
maihin liittyvistä epäselvyyksistä. Ongelma on tullut vastaan jo rakennus- 
ja ympäristölautakunnassa 18.12.2024 käsiteltäessä  osuuspankin 
oikaisuvaatimusta purkamislupa-asiassa. Esitän lautakunnan jäsenten 
oikeusturvan takia, että tekninen lautakunta  pyytää kaupunginhallitusta;   
1. jäädyttämään Savolan alueen asemakaavoituksen toistaiseksi, jotta  
osuuspankin kiinteistökaupan olosuhteet ja vastuukysymykset voidaan  
selvittää perusteellisesti. Lautakunnan saaman tiedon mukaan kaavat ovat  
olleet vireillä jo 42 vuotta, joten asia on selvitettävä viipymättä.   2. 
selvittämään viipymättä liittyykö Savolassa sijaitsevaan  
pysäköintialueeseen epäselvyyksiä."  

 
 Pekka Kilpeläinen ja Jarmo Tiainen ilmoittivat olevansa Suur-Savon 

Osuuspankin hallintoneuvoston jäseniä ja, että luottamus heidän 
puolueettomuuteensa voi asian käsittelyssä vaarantua ( HallL 28 § 1. 
mom. k. 5 ja k. 7)  ja poistuivat kokouksesta tämän asian käsittelyn ajaksi. 
Varajäsen Timo Pulkkinen saapui kokoukseen. 

 
 Koska oli tehty esittelijän ehdotuksesta poikkeava kannatettu 

muutosehdotus, oli asiasta äänestettävä. 
 Suoritetussa äänestyksessä esittelijän ehdotuksen puolesta annettiin 6 jaa-

ääntä (Kirsti Laamanen, Timo Pulkkinen, Lea Kokko, Tuukka Suomalainen, 
Anja Backman, Eija Stenberg) ja Sanna Metsälän ehdotuksen puolesta 3 
ei-ääntä (Sanna Metsälä, Pasi Pekkonen, Esa Valkonen). 

 
Päätös .Puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen hyväksyneen 

kaupunginjohtajan päätösehdotuksen 


